

فاتن فالح سليمان كشاش النداوي



الخبرات العملية

- حاصلة على شهادة البكالوريوس / جامعة واسط كلية التربية ٢٠٠٧-٢٠٠٨.
- حاصلة على شهادة الماجستير / جامعة واسط كلية التربية - قسم اللغة العربية / لغة / ٢٠١٥-٢٠١٦.
- حاصلة على شهادة الدكتوراه / جامعة واسط كلية التربية للعلوم الانسانية - قسم اللغة العربية / لغة / ٢٠٢١-٢٠٢٢.

المؤهلات العلمية

- شهادات مشاركة في العديد من الورش التدريبية التي نظمها جهاز الاشراف والتقويم / وزارة التعليم العالي والبحث العلمي.
- شهادات مشاركة في العديد من الندوات التي نظمها المجمع العلمي العراقي في بغداد.
- المشاركة في العديد من الندوات والورش التي نظمتها الكلية التربوية المفتوحة / مركز واسط الدراسي.
- المشاركة في المؤتمر الأول والثاني الخاص بحملة الشهادات العليا في مديرية تربية محافظة واسط.
- المشاركة في تقييم بحوث المؤتمر الفكري والثقافي الدولي الذي اقامه منتدى الامام الحسين (عليه السلام) بالتعاون مع جامعة واسط.

الدورات التدريبية

١. دورة كفاءة الحاسوب / التعليم المستمر / جامعة واسط.
٢. دورة مهارة استعمال السبورة الذكية / مركز الحاسوب / جامعة واسط.
٣. دورة كفاءة اللغة الانكليزية / التعليم المستمر / جامعة واسط.
٤. دورة تحقيق النص وضبطه / الرابطة العالمية لعلماء الحديث.

البحوث المنشورة

١. الدكتور إسماعيل أحمد عمارة في كتابه المستشرقون والمناهج اللغوية نقد وتحليل / مجلة كلية التربية للعلوم الانسانية / جامعة واسط.
٢. الآراء النحوية التي نقلها ابن مالك الأندلسي عن ابن خروف (ت ٦٠٩هـ)، مجلة كلية التربية للعلوم الانسانية / جامعة واسط.
٣. الآراء الصرفية التي نقلها ابن مالك الأندلسي عن الفراء (ت ٢٠٧هـ)، مجلة لارك للعلوم الانسانية / كلية الآداب / جامعة واسط.
٤. البيان والتبيين لما قال عنه ابن مالك الأندلسي ت ٦٢٧ هـ (وعليه أكثر المحققين) / مجلة لارك للعلوم الانسانية / كلية الآداب - جامعة واسط.

معلومات الاتصال

موبايل: ٠٧٨٢٧٩٩٠٧٧٦

dr.fatenfaleh87@gmail.com

أنتى

١٩٨٧/٢/٧

متزوج

واسط

العراقية

اللغة العربية

العنوان الوطني

العراق / محافظة واسط / قضاء الكوت / حي الشهداء

المهارات

اتقان العمل على برامج (Microsoft Office)

مهارة استعمال السبورة الذكية

اللغات

العربية



Name & Personal Brief

Faten Falih Suleiman Kashash Al-Nadawi

Contact Info



Phone No.07827990776



dr.fatenfaleh87@gmail.com



Female



7/2/1987



married



Waste-kut



iraq



arabic

Skills

Iraq / Wasit Governorate / Kut District / Al-Shuhada District

Languages

arabic

Experience

- Holds a Bachelor's degree / University of Wasit College of Education 2007-2008.
- Holds a master's degree from Wasit University - College of Education - Department of Arabic Language / Language / 2015-2016.
- Holds a Ph.D. / University of Wasit - College of Education for Human Sciences - Department of Arabic Language / Language / 2021-2022.

Education

- Certificates of participation in many training workshops organized by the Supervision and Evaluation Agency/Ministry of Higher Education and Scientific Research.
- Certificates of participation in many seminars organized by the Iraqi Scientific Academy in Baghdad.
- Participation in many seminars and workshops organized by the Open Educational College/Wasit Study Center.
- Participation in the first and second conference for graduate degree holders in the Wasit Governorate Education Directorate.
- Participating in evaluating the research of the international intellectual and cultural conference held by the Imam Hussein (peace be upon him) Forum in cooperation with the University of Wasit.

Courses

1. Computer Proficiency Course / Continuing Education / University of Wasit.
2. A course on the skill of using the smart board / Computer Center / University of Wasit.
3. English language proficiency course / continuing education / University of Wasit.
4. Text Verification and Control Course / International Association of Hadith Scholars.

Published articles

1. Dr. Ismail Ahmed Amayra in his book Orientalists and Linguistic Methods, Criticism and Analysis / Journal of the College of Education for Human Sciences / Wasit University.
2. The grammatical opinions transmitted by Ibn Malik Al-Andalusi on the authority of Ibn Kharouf (d. 609 AH), Journal of the College of Education for Human Sciences/Wasit University.
3. The morphological opinions transmitted by Ibn Malik Al-Andalusi on the authority of Al-Farra' (d. 207 AH), Lark Journal for the Humanities/College of Arts/Wasit University.
4. Explanation and clarification of what Ibn Malik Al-Andalusi said about him, d. 627 AH (and most of the investigators are based on this) / Lark Journal for the Humanities / College of Arts - Wasit University.